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NOTAT 
 

Skates fagdager, sak 6/23 Dato: 3.5.2023 

Digitaliseringsrådet deler erfaringer med Skate  
– hva jobber virksomhetene mye med nå?  
 

Formål med innlegg  
• Digitaliseringsrådet deler erfaringer med Skate 

• Skate deler erfaringer med Digitaliseringsrådet 

 

Presentasjon av innlegg 
Digitaliseringsrådet har siden 2016 hjulpet toppledere i statlige virksomheter å lykkes med 
digitalisering. Over 100 tiltak fra over 70 virksomheter har vært i rådet. Alt fra tradisjonelle 
digitaliseringsprosjekt, til større program, arbeid med strategier og andre endringsprosesser der 
digitalisering utgjør en viktig del. Og alt fra de minste til de største virksomhetene. 
 
I starten av rådets arbeid var rådsleder på besøk hos Skate og fortalte om de innledende erfaringene. 
Nå møtes vi igjen for å dele erfaringer og ha en god samtale. 
 
Innlegget starter med en kort introduksjon om rådet og erfaringene de har gjort seg de siste årene. 
Deretter rom for samtale med Skate 
 

Punkter til samtalen med Skate 
Digitaliseringsrådet, i møtet representert ved rådsleder Svein Kristensen og deler av sekretariatet, 
har med et par punkter som vi håper gir grobunn for en god erfaringsutveksling med Skate. 
 
De store spørsmålene 

• Fornying av offentlig sektor 

• Tverrsektorielt samarbeid 
 
Noe virksomheter jobber mye med nå er … 

• Overgang fra tradisjonell utvikling til smidig utvikling 

• Deling og bruk av data – digital transformasjon 

• Dele og bruke andres løsninger – og erfaringer! 

• Digitaliseringsvennlig regelverk 

• Finansieringsutfordringer og -løsninger 
 
Med utgangspunkt i Skate 

• Hvilke problemstillinger står virksomhetene i Skate ovenfor? 

• Hva ønsker Skate å jobbe videre med for at norsk offentlig sektor skal lykkes med 
digitalisering og digital transformasjon? 

 
--- 
Saken vil bli framlagt av Svein Kristensen, rådsleder Digitaliseringsrådet og deler av rådets sekretariat 
Saksframlegget er utarbeidet av Digitaliseringsrådets sekretariat 
Oslo, 14.4.2023 


